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Nota de premsa 

               
 

 

L’alcalde i regidor d’Educació, Toni Mas, va explicar al ple d’abril 
que Departament d’Educació s’ha compromès a redactar el 
projecte aquest 2024   
 

 

Imatge de la sessió del ple municipal del 16 d’abril de 2024, a la sala de plens de l’Ajuntament de Roda. 

 

Roda de Ter treballa amb el Departament d’Educació per ampliar l’Escola Emili 

Teixidor. L’actuació consistiria a adequar com a aules una zona que actualment 

és una oberta coberta, al costat del vestíbul. En resposta a una pregunta del 

grup Ara Roda, l’alcalde i regidor d’Educació, Toni Mas (ERC), va explicar en el 
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ple municipal d’aquest dimarts 16 d’abril, que la Generalitat s’ha compromès a 

redactar el projecte aquest any i que l’actuació es podria executar el 2025. 

Segons va explicar al plenari, l’escola té la necessitat de disposar de més espai 

perquè va ser creada com una escola d’una línia i «en alguns cursos s’ha hagut 

de desdoblar» per la demanda. L’actual edifici de l’escola va entrar en 

funcionament el 2018, després de 13 anys en mòduls prefabricats. Aquesta 

actuació és una de les destacades en el Pla d’Acció Municipal (PAM) de l’actual 

mandat. 

 

ACTUALITZANT LA REGLAMENTACIÓ DE LES SUBVENCIONS 

El ple va aprovar amb 9 vots a favor (ERC, IpR, Sumem per Roda, Rodem i la 

regidora no adscrita Marta Pascuet) la nova ordenança general de 

subvencions. Aquest punt forma part procés general que s’està fent per posar 

el dia aquest àmbit de la gestió municipal, segons va explicar la regidora 

d’Hisenda, Montse Garcia (IpR). El ple de febrer va donar llum verda al Pla 

Estratègic de Subvencions, en aquest va tirar endavant l’Ordenança i quedarà 

pendent les bases per a l'atorgament de subvencions que «properament 

traslladarem a les entitats». El punt va tenir l’abstenció dels tres regidors d’Ara 

Roda i el vot en contra de Junts per Roda. El portaveu d’Ara Roda, Esteve 

Franch, va lamentar no haver pogut participar i fer seguiment d’una normativa 

«ferra-gossa». Marta Rovira (Junts Roda de Ter) va criticar que no s’hagi parlat 

amb totes les entitats del municipi.  

 

ADHESIONS EN INICIATIVES DE LA DIPUTACIÓ I EL CONSELL 

COMARCAL   

En la sessió també es va aprovar amb el vot favorable de tots els regidors que 

Roda de Ter formi part de la borsa de personal laboral temporal de Tècnics 

Auxiliars de Biblioteca de la Diputació de Barcelona. Això faria que, si donat el 

cas, hi hagués alguna baixa laboral «es pogués estirar d'aquesta borsa de 
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professionals», tal com va explicar la regidora de cultura, Bet Contreras 

(Sumem per Roda). També va obtenir unanimitat el conveni de col·laboració 

amb el Consell Comarcal d'Osona pel programa «Treball i Formació». Aquesta 

iniciativa del Servei Públic d'Ocupació de Catalunya (SOC) vol afavorir la 

incorporació al mercat de treball de col·lectius més vulnerables, però està 

pensat per a ens de més de 20.000 habitants. Per poder-hi accedir es fa a 

través d'un acord de 17 municipis amb l'ens comarcal. 

 

MOCIONS SOBRE L’ANTIGA PUIGNERÓ I ELS CONTRACTES  

El ple va rebutjar una moció d’Ara Roda sobre la situació de l’antiga fàbrica 

Puigneró. La regidora Sònia Gómez (Ara Roda) va demanar la creació d’una 

taula de treball per fer un seguiment del «deteriorament molt alt» que, segons 

un informe encarregat per l’Ajuntament, presenten les teulades d’amiant 

d’aquestes finques de titularitat privada. L’alcalde, Toni Mas, va explicar que el 

consistori està treballant de forma intensa aquest punt però cal esperar 

resultats en les vies obertes amb les que s’està treballant. «Les hem d’esgotar» 

va dir en la sessió. Va justificar el vot en contra de l’equip de govern de crear 

una taula de treball perquè és un espai que «no ens genera confiança» després  

que Ara Roda sortís de la taula que es va crear per la mobilitat. Arguments 

similars els van sostenir Marta Rovira (Junts Roda de Ter) i Joan Moreno 

(Rodem). Marta Pascuet (regidora no adscrita) va votar-hi en contra perquè «no 

podem fer taules de treball de cada problema». La moció va ser tombada per 8 

vots en contra i 5 a favor. 

 

El mateix resultat es va produir en la segona moció d’Ara Roda reclamant 

poder participar en el seguiment dels diversos contractes de serveis. La 

regidora de Serveis, Roser Montané (ERC), considera que tots els contractes, 

ja siguin fruit de licitacions municipals o de convenis de delegació de serveis, ja 

preveuen mecanismes de control i seguiment dels contractes. I afegeix que la 
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majoria son reunions políticotècniques trimestrals.  

 

El ple es va iniciar amb el sorteig dels membres de les meses electorals per les 

eleccions al Parlament de Catalunya del 12 de maig. Aquest es va fer 

informàticament utilitzant el programari de l'Institut Nacional d'Estadística (INE). 

La sessió es va tancar, com és habitual, amb les preguntes i precs dels grups 

polítics al govern i  les intervencions al final de la sessió de la ciutadania. 

 

 

Ajuntament de Roda de Ter 

Roda de Ter, 18 d’abril de 2024 


